
                                                                                                  

   

  
   
  

 

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
  
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen commissie Samenleving 16 april 2019 

 
 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp: Beschikbaarstelling kredieten onderwijshuisvesting 
(Z/18/314715) 
 
Naam en fractie: M. Jansen, PvdA 

 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
In het Op Overeenstemming Gericht Overleg (OOGO) van de gemeente met de schoolbesturen 
is overeenstemming bereikt over de aanvragen voor 2019. De raad wordt voorgesteld om het 
benodigde krediet voor het programma 2019 beschikbaar te stellen.  
 
 
Vraag/Vragen: 
 

1. Hoe verhoudt dit raadsvoorstel zich tot het IHP? 
 
Antwoord: Het IHP geeft een overzicht van de ontwikkelingen in de onderwijshuisvesting van 
2020-2036. Dit raadsvoorstel betreft de aanvragen die door de schoolbesturen voor het 
uitvoeringsjaar 2019 gedaan zijn en waarvoor een programma 2019 vastgesteld dient te worden 
door het college. In principe dienen goedgekeurde aanvragen in dit jaar 2019 gestart (en indien 
mogelijk gerealiseerd) te worden. 
 

2. Normaliter worden dergelijke kredieten in hoofdlijnen opgenomen in de begroting en 
worden aparte aanvragen in separate voorstellen aan de raad voorgelegd. Waarom is er 
in voorliggend voorstel gekozen voor een clustering hiervan, met uitzondering van de 
uitbreiding van de Carrousel / De Maatjes? 

 
Antwoord: De raad heeft het budgetrecht, stelt de kaders en controleert het college. De 
verordening voorzieningen huisvesting onderwijs is het kader voor de onderwijshuisvesting. Het 
college is verantwoordelijk voor het vaststellen van het programma (en overzicht) en de 
uitvoering hiervan conform het kader van de raad (de verordening) en landelijke wet- en 
regelgeving. Het college moet in staat worden gesteld een programma (en overzicht) vast te 
stellen in het voorafgaande jaar, zodat in het uitvoeringsjaar voortvarend aan de slag kan worden 
gegaan en voorzieningen daadwerkelijk gestart en liefst ook gerealiseerd kunnen worden.  
De manier van werken in de gemeente Zevenaar tot nu toe zorgt ervoor dat het college niet tijdig 
een programma kan vaststellen en te realiseren voorzieningen vertraging oplopen door elke 



                                                                                                  

   

aanvraag separaat in het uitvoeringsjaar aan de raad voor te leggen. Het college heeft er om die 
reden voor gekozen om deze aanvragen voor het jaar 2019 geclusterd aan te bieden, met 
uitzondering van de uitbreiding van de Carrousel / De Maatjes. De uitbreiding van de Carrousel is 
in samenhang met Ontmoetingscentrum De Maatjes en dit zit nog in de voorbereidende planfase. 
 

3. In het voorstel wordt aangegeven dat wordt uitgegaan van de huidige verordening. Ook 
staat er een bedrag van 4,1 miljoen voor uitbreiding van capaciteit met 7 groepen voor de 
Bem. Hoe is het verschil van een ton te verklaren t.o.v. de begroting, waar er 4,2 miljoen 
voor staat? Voorts heeft de PvdA eerder gevraagd om een onderbouwing van deze 4,2 
miljoen, waarbij in het antwoord van het college werd aangegeven dat 40% van het 
budget bestemd is voor duurzaamheid. Hoe verhoudt deze post zich tot de huidige 
verordening? 

 
Antwoord: In het concept programma is 4,1 miljoen opgenomen voor de uitbreiding van capaciteit 
en 1 ton voor de eerste inrichting onderwijsleerpakket en meubilair voor 7 groepen. Deze twee 
bedragen samen maakt 4,2 miljoen. 
 
De aanbesteding van de bouw dient op basis van de huidige verordening binnen de kaders van 
de normbedragen plaats te vinden. Vanwege het beginsel van “zorgvuldig boekhouden” wordt 
een krediet gevraagd waarin rekening is gehouden met mogelijke duurzaamheidseisen en het 
advies van de VNG om de normbedragen te verhogen. Vooralsnog is het Bouwbesluit 2015 van 
kracht en hebben wij nog te maken met de normbedragen zoals deze in onze huidige 
Verordening zijn opgenomen. De gevolgen van het toepassen van de BENG normen op de 
onderwijshuisvesting zijn nog niet bekend; zodra de BENG normen van kracht zijn, wordt 
onderzocht of het beschikbaar te stellen krediet voldoende is om te kunnen voldoen aan deze 
nieuwe verplichting. 
 
Wij gaan binnenkort met u in gesprek gaan over het harmoniseren van de Verordening. Hier 
zullen wij ontwikkelingen vanuit de VNG maar ook op het gebied van duurzaamheid meenemen 
zodat u daar keuzes  in kunt maken.  Mocht u besluiten om de landelijke trend te gaan volgen 
door de normbedragen uit de Verordening daar ook op  aan te gaan passen, dan is er de 
financiële ruimte om hier ook uitvoering aan te kunnen geven. 
 


